
6. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MOKRÝ LOM

Termín konání: úterý 18. dubna 2023 od 19:00 hod. v místnosti obecního úřadu.

Přítomni: Brůžek Miroslav, Dychtl Petr, Ehrlich Martin, Kursa Jaroslav, Vaclík Václav, Zvoníčková 
Denisa

Omluvena: Šnorková Markéta

Program:

1. Zahájení
2. Rozpočtová opatření
3. SMO Pomalší – zpráva o činnosti
4. Likvidace biologicky rozložitelného odpadu
5. Rekonstrukce KD
6. Informace z výborů
7. Informace z obecního úřadu

1. Zasedání Zastupitelstva obce Mokrý Lom (dále zastupitelstvo) bylo zahájeno v 19:00 hodin 
starostou obce Martinem Ehrlichem („dále jako „předsedající“). Předsedající konstatoval, že 
zasedání bylo řádně svoláno v souladu s jednacím řádem. Předsedající dále z prezenční listiny 
přítomných členů ZO (viz příloha č. 1) konstatoval, že přítomno je 6 členů ZO, takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. Ke zveřejněnému zápisu z minulého jednání nikdo 
nevznesl výhrady.

Předsedající určil zapisovatelem M. Brůžka a ověřovateli zápisu D. Zvoníčkovou a P.Dychtla,
kteří tuto funkci přijali.

Návrh usnesení 2023-6/1: Zastupitelstvo schvaluje program jednání podle návrhu zveřejněného na 
úřední desce. Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato.

2. Předsedající seznámil ZO se schváleným rozpočtovým opatřením 2/2023 a 3/2023 (příloha 
č. 2), které je zveřejněno i na webových stránkách obce. K tomuto bodu jednání nikdo 
z přítomných nevznesl žádné další stanovisko ani výhrady. 

Návrh usnesení 2023-6/2: Zastupitelstvo bere na vědomí schválené rozpočtové opatření č. 2/2023 a 
3/2023. Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato.

3. Předsedající předložil ZO zprávu o činnosti SMO Pomalší. Byla předložena žádost o dotaci na
dalších 6 kompostérů pro občany, jedná se také o svazkové ZŠ ve Vidově. Dále od letošního 
roku dochází k úpravě členského příspěvku na 50 Kč / občana / rok. Před hlasováním byla 
dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. J. Kursa poptal 
možnost pořízení mobiliáře k rybníku v Polžově, M. Brůžek nabídl k opravě stůl a lavice 
poničené pádem lípy na návsi Mokrého Lomu. Žádné další stanovisko sděleno nebylo.

Návrh usnesení 2023-6/3: Zastupitelstvo schvaluje příspěvek 50 Kč na občana a rok pro SMO 
Pomalší. Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 Zdrželi se 1. Usnesení bylo přijato.

4. Předsedající seznámil ZO se situací, kdy změnou legislativy se mění podmínky pro komunitní 
kompostování. Řídí se §65-66 zák. 541/2020 a §§45-47, 54 vyhl. 273/2021. Do budoucna 
zřejmě nebude možné tyto podmínky splňovat (vodohospodářsky zabezpečená plocha, 
průběžné měření teploty a vlhkosti, regulace přístupu kyslíku vč. měření, pravidelné 
přerývání a zavlažování). Je třeba zejména upravit příslušnou obecní vyhlášku. Vedení obce 
proto navrhuje BRO, který se neuloží do domácích kompostérů, zdarma předávat spol. Almea 
(pouze za dopravu). Vyzval přítomné ke sdělení stanoviska k umístění kontejneru nebo 
skládky BRO. Jako možné způsoby nakládání s BRO navrhlo ZO např. skládkování a následné 



štěpkování v areálu ČOV, vytipování vhodného místa v areálu ZD v Mokrém Lomu, možnost 
odběru hmoty obcí Svatý Ján, participace na již funkčním systému ukládání odpadu obce
Ločenice v areálu JZD, využití vhodně umístěného skládkovacího kontejneru či kombinace 
variant. ZO ukládá vedení obce prověření vhodnosti a náročnosti uvedených variant zejména 
s ohledem na odhadované množství BRO. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i 
přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné další stanovisko sděleno nebylo.

Návrh usnesení 2023-6/4: Zastupitelstvo schvaluje záměr úpravy systému likvidace BRO a přípravu 
vhodného systému nakládání s hmotou ve vztahu k platné legislativě s důrazem na shromažďování a 
štěpkování dřevní hmoty. Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato.

5. Předsedající seznámil ZO s návrhem rekonstrukce KD (byla předložena projektová 
dokumentace) a průběhem řízení. ZO diskutovalo použití některých materiálů s ohledem na 
trvanlivost, celková koncepce byla obecně přijata.

Návrh usnesení 2023-6/5: Zastupitelstvo bere na vědomí projektovou dokumentaci k přístavbě OÚ. 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato.

6. Starosta požádal předsedy jednotlivých výborů o zprávu o proběhlé či plánované činnosti 
jednotlivých výborů. Předseda finančního výboru informoval přítomné o výsledku kontroly 
účetnictví, kontrola proběhla bez nálezu, pohyby prostředků odpovídají rozpočtovému plánu.
Kontrolní výbor se sejde 2. 5. 2023. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i 
přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné další stanovisko sděleno nebylo.

Návrh usnesení 2023-6/6: Zastupitelstvo bere na vědomí zprávu o činnosti výborů. Výsledek 
hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato.

7. Starosta přednesl informace z obecního úřadu:

- proběhla brigáda na údržbu a revize dětského hřiště

- byla provedena odborná revize dětského hřiště s vyhovujícím výsledkem

- na dětské hřiště byl doplněn herní prvek - houpací koník pro nejmenší děti

- proběhlo čištění kanalizace od rybníka u OÚ, výpust bude osazena česlemi a krytem

- proběhla kontrola rozhlasu v Lahuti

- proběhla oprava trojkolky

- kolísání hladiny vodojemu ustalo

- do konce týdne proběhne jednání s projektantem na chodníky

- 30.4. bude májka, podrobnosti budou dodány

- 29.5. proběhne audit; termín ZO je nutné posunout na 20.6., aby byla dostatečná lhůta 
pro vyvěšení závěrečného účtu a účetní závěrky obce

- v průběhu května bude přizván do obce kominík

Návrh usnesení 2023-6/7: Zastupitelstvo schvaluje změnu termínu příštího zasedání z 13.6. na 
20.6.2023 od 19 hod. Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato.

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 20:03 hod.

Zapsal M. Brůžek

Ověřovatelé: P. Dychtl, D. Zvoníčková




